

التاريخ: 12 مارس 2025م

### الموضوع: نتائج الجمعية العامة العادية السنونة والجمعية العامة غير العادية لشركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع

#### قرارات الجمعية العامة العادية السنوبة

- 1. دراسة تقرير رئيس مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024م، وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.
  - دراسة تقرير حوكمة الشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024، وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.
- دراسة تقرير مراقب الحسابات عن البيانات المالية المدققة للشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 م، وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.
- إحاطة الجمعية بالتعاملات التي أجرتها الشركة مع الأطراف ذات العلاقة خلال السنة المالية المنتهية في تاريخ 31 ديسمبر 2024م، والتعاملات التي
  تتوقع أن تجربها في السنة الحالية التي سوف تنتبي في 31 ديسمبر 2025م، وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.
- 5. دراسة مقترح توزيع أرباح نقدية على المساهمين بتاريخ الجمعية وذلك بمقدار 7.21 بيسة للسهم الواحد للربع الأخير من السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024م وفقًا للبيانات المالية المحققة لعام 2024م، وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.
- 6. دراسة مقترح تفويض مجلس إدارة الشركة لتوزيع أرباح نقدية للمساهمين عن الربع الأول من السنة المالية 2025م بمقدار 7.21 بيسة للسهم الواحد، على ان يتم توزيعها نهاية شهر مايو 2025م، وفقًا للبيانات المالية المدققة لعام 2024، وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.
- 7. إحاطة الجمعية بالتبرعات التي صرفت لدعم خدمات المجتمع خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024م، وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.
- 8. دراسة مقترح تخصيص مبلغ 3,570,180 ربال عماني لدعم خدمات المجتمع خلال السنة المالية التي ستنتهي في 31 ديسمبر 2025م ، وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.
- 9. الموافقة على بدل حضور جلسات مجلس الادارة واللجان المنبثقة التي تقاضاها أعضاء مجلس الادارة عن السنة المالية المنهية في 31 ديسمبر 2024، وتحديد مقدار البدل للسنة المالية الحالية 2025، وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.
- 10. دراسة مقترح توزيع مكافآت على أعضاء مجلس الإدارة بمبلغ 129,200 ريال عمائي وذلك عن المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024م، وقد ذهبت أغلبية
  الأصوات لخيار موافق.
  - 11. تعيين مراقب الحسابات للسنة المالية التي ستنتهي في 31 ديسمبر 2025م وتحديد اتعابه، وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.
- 12. تعيين جهة مستقلة لقياس أداء مجلس الإدارة للسنة المالية التي ستنتهي في 31 ديسمبر 2025م وتحديد أتعابهم، وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.

## قرارات الجمعية العامة غير العادية

1. الموافقة على تعديل المادة رقم (6) من النظام الأساسي للشركة، وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير



Date: 12 March 2025

Subject: Disclosure of the results of the Annual General Meeting and Extraordinary General Meeting of OQ Exploration and Production Company SAOG

### **Annual General Meeting Agendas Resolution**

- 1. To consider and approve the Chairman's Report for the financial year ended on 31st December 2024, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.
- 2. To consider and approve the Corporate Governance Report for the financial year ended on 31st December 2024, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.
- 3. To consider the Auditor's Report and to approve the Financial Statements (Balance Sheet and Profit and Loss Account) of the Company for the financial year ended 31 December 2024, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.
- 4. To notify the shareholders of the annual general meeting of the transactions carried out by the Company with related parties during the financial year ended 31 December 2024, and the transactions it expects to be entered in the current year that will end on 31 December 2025, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.
- 5. To consider the proposed cash dividend to the shareholders, as on the date of the meeting, amounting to 7.21 baisa for each share for the last quarter of financial year ended 31 December 2024 according to the audited financial statements for the year 2024, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.
- 6. To consider authorization the company's Board of Directors to distribute cash dividends to shareholders for the first quarter of the fiscal year 2025 amounting of 7.21 baisas per share, to be distributed at the end of May 2025 according to the audited financial statements for the year 2024, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.
- 7. To consider and approve the amounts allocated and spent for the company's social responsibilities for the year ended on 31/12/2024, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.
- 8. To consider and approve the proposed allocation of RO 3,570,180 to fulfill the Company's Corporate Social responsibilities for the year ending on 31 December 2025, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.
- 9. To ratify the sitting fees paid to the board of directors and its subcommittees during the financial year ended 31 December 2024 and determine the sitting fees for the financial year 2025, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.
- 10. To consider and approve the proposal of distributing a total of RO 129,200 as remuneration for the Board of Directors of the Company for the year ended 31 December 2024, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.



- 11. To appoint the auditors for the financial year ending 31 December 2025 and approve their fees, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.
- 12. To appoint an independent entity to evaluate the performance of the Board of directors for the fiscal year ending on 31 December 2025 and determine their fee, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.

# **Extra Ordinary Agendas Resolution**

1. To approve the amendment of Article (6) of the Articles of Association of the Company, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.

Kind regards

Ishaq Al Mahrouqi

Secretary of the meeting